

Ref. Best. Møde 8. april 2024

Mødedeltagere: Brian, C-J, Jan, Lena & Anne Lise

Fraværende: Povl

Pkt. 1. Referat fra seneste bestyrelsesmøde

Referatet af 5. marts 2024 blev godkendt.

Pkt. 2. Nyt fra foreningerne

DPF: Brian & C-J har været til **temamøde**, hvor forskellige emner blev omtalt, herunder handlingsplan for 2024, Ranglisteturnering mv. mv.

DIF: Intet nyt.

DGI: Status LM 6 mands 2024 - d. 27/9 – 29/9 2024.

Vi har modtaget tilsagn fra kommunen om lån af bordtennisklubbens lokaler til tilrejsende. Tårnby Brandvæsen er informeret om den midlertidige indkvartering.

DGI udsender indbydelse og der skal laves en vagtplan, som skal drøftes på næste bestyrelsesmøde herunder tidsfordeling af hjælpere. Det ventes op til 100 deltagere – svarende til 16 seksmandshold.

Fælleskontoret/KTIS/TK: Besøg af FMD for KTIS. Brian har været til **repræsentantskabsmøde**. Meget få klubber var repræsenteret til mødet.

Pkt. 3. Gennemgang af nye og kørende sager.

A: Status på trivsel. Vi havde en generel snak om trivsel i foreningen.

B: Rengøring af toiletter mm. Der er 9 der har tilmeldt sig og der var opstartsmøde d. 7/4 2024 hvor turnusordning blev i udarbejdet. Det overvejes, om vi skal købe et skab til toilettet, hvor rengøringsmidler kan anbringes.

C: Spilleudvalg/formand. Der arbejdes på at finde en formand for spilleudvalget. Der mangler en repræsentant for DGI-holdene i spilleudvalget.

D: Hjemmeside. Vi talte om, hvorledes vores hjemmeside kunne gøres ”mobilvenlig”

Pkt. 4. Regnskabet for marts 2024 blev taget til efterretning.

Pkt. 5. Åben for tilføjelser.

C-J:

- 1) undersøger priser på kameraer som skal bruges til træning. C-J vil prøve at finde en sponsor hertil.
- 2) skal 9/4.24 have møde med Kommunen, om hvad der mangler i forbindelse med hallen.

Amager P96 Tårnby

- 3) skal 16.4.24 have møde med Kommunen, hvor det oplyses, hvem der bliver forpagter i Caféen.

Anne Lise: foreslog evt. at anvende **elastikker til brug for opdeling af banerne**, så folk ikke snubler i snorene.

Brian:

- 1) **GDPR-reglerne** er blevet opdateret og godkendt af bestyrelsen. Privatlivspolitikken kan tilgås på vores hjemmeside.
- 2) **Firmasport** har fået lov til at låne vores hal d. 11.1.2025.
- 3) **Grillpetanque d. 13.7.24** – vi skal have fundet ud af, hvem der kan hjælpe denne dag.

Pkt. 6 Næste mødedatoer er kl. 19 på følgende datoer: 6.5.24, 3.6.24, 1.7.24, 5.8.24, 9.9.24.

Referent: Anne Lise Braat